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شماره

صفحه

روزنامه

رئیس سازمان عمران و بازآفرینی فضاهای شهری 

شهرداری شیراز؛

تداوم عملیات سازندگی 
در پروژه قائم رحمت احمدی

مدیرعامل سازمان بهشت زهرا: 

بازآفرینی  و  عمران  سازمان  رئیس 
از  فضاهای شهری شهرداری شیراز 
پروژه  در  سازندگی  عملیات  تداوم 

قائم رحمت احمدی خبر داد.
نقل  به  طلوع  روزنامه  گزارش  به 
شهرداری  اطلاع رسانی  پایگاه  از 
شیراز، علی حسین عباسی با تشریح 
جزییاتی از پیشرفت فنی این پروژه 
افزود: در پروژه قائم رحمت احمدی 
طول به  ساخته  پیش  تیر   ۱۲  تعداد 
۳۵ متر داریم که تا کنون تعداد ۸ 
تیر آن آماده بهره برداری شده است.
افزود: عملیات  وی در همین رابطه 
حفاری، سبدگذاری و بتن ریزی در 
۵۴ شمع از مجموع ۸۸ شمع آن انجام 
دستگاه های  با  هماهنگی  از  پس  و 
بتن ریزی های  مابقی  رسان  خدمات 

نیز انجام می شود.
با  هماهنگی  اینکه  بیان  با  او 
)برق،  رسان  خدمات  دستگاه های 
دلایل  از  و...(  مخابرات  آب 
پروژه ها  اجرای  روند  شدن  طولانی 
آرماتوربندی  عملیات  افزود:  است، 
پیش ساخته،  تیرهای  بتن ریزی  و 
و  شمع ها  بتن ریزی  حفاری ها، 
کار  دستور  در  دیوارها  قالب بندی 

این سازمان است.

بازآفرینی  و  عمران  سازمان  رئیس 
فضاهای شهری شهرداری شیراز در 
اهداف  سخنانش  از  دیگری  بخش 
احمدی  رحمت  قائم  پروژه  اجرای 
تسهیل  داشت:  اظهار  و  برشمرد  را 
بن  احمد  مطهر  حرم  به  دسترسی 
موسی )ع(، ایجاد تقاطع غیره مسطح 
و  قائم  بلوارهای  اتصال  به منظور 
مرکز  به  دسترسی  تسهیل  احمدی، 
ایمن سازی  جنوب،  سمت  از  شهر 
بولوار  در  روان  ترافیک  و  مسیر 
رحمت شرقی ازجمله اهداف اجرای 

این پروژه است.
که  مشکلاتی  به  اشاره  با  عباسی 
پروژه  این  اجرای  راستای  در 
جابجایی  برای  افزود:  دارد،  وجود 
تأسیسات نظیر شبکه برق فشارقوی 
شد  صرف  زیادی  زمان  متوسط  و 
دلیل  به  که  است  حالی  در  این  و 
سازه  با  زهکش  شبکه  برخورد 
طراحی  در  تغییر  به  ناچار   پل 

شدیم.
امیدواری  اظهار  مسئول  مقام  این 
رحمت  قائم  پروژه  که  کرد 
زمان بندی  برنامه  اساس  بر  احمدی 
و  رسیده  پایان  به  پیش بینی شده 

تقدیم شهروندان گرامی شود. 

در جلسه دولت مطرح شد؛

"ریرا"ازاردیبهشتبهبازارمیآید

در جلسه هیئت دولت وزیر صمت از عرضه اولین خودرو ۱۰۰ درصد 
ایرانی و در تراز بین المللی از اردیبهشت سال ۱۴۰۳ خبر داد.

رئیسی  ابراهیم  سید  آیت الله  ایرنا،  دولت  حوزه  خبرنگار  گزارش  به 
به ویژه  شعبان  اعیاد  تبریک  با  دولت  هیئت  جلسه  در  رئیس جمهور 
العباس )ع( و روز جانباز، خانواده  ابوالفضل  سالروز ولادت حضرت 
شهدا و جانبازان را مایه برکت برای انقلاب اسلامی و دولت توصیف و 
تصریح کرد: طبق گزارش معاون رئیس جمهور و رئیس بنیاد شهید و 
امور ایثارگران، توجه و رسیدگی به وضعیت جانبازان در دولت مردمی 
خانواده های  همه  از  دارد  جا  که  یافته  افزایش  توجهی  قابل  شکل  به 
جانبازان و نیز کادر درمانی و دیگر نیروهایی که به امور آنها رسیدگی 

کرده و در خدمت جانبازان عزیز هستند، صمیمانه قدردانی کنیم.
اجرایی  معاون  به گزارش  این جلسه و در واکنش  رئیس جمهور در 
بر  غیربومی،  و  پروازی  مدیران  به  نسبت  مردمی  گلایه های  درباره 
تاکید  پروازی  و  غیربومی  مدیران  انتصاب  در  تجدیدنظر  ضرورت 
کرد: معاونت اجرایی موارد را در دستگاه های مختلف بررسی و برای 
جایگزینی مدیران بومی با مدیران پروازی تصمیم و اقدام عاجل به عمل 

آورد، مگر در موارد خاص که امکان جایگزینی وجود نداشته باشد.
و  داخلی  سرمایه های  جذب  مسئله  اهمیت  به  اشاره  با  ادامه  در  وی 
خارجی برای رونق تولید و رشد اقتصاد، بر تقویت اقدامات دستگاه ها 
سرمایه گذاران  ترغیب  مقدمات  تسهیل  و  زمینه  این  در  سازمان ها  و 

تاکید کرد.
در جلسه هیئت دولت همچنین وزیر صنعت، معدن و تجارت از عرضه 
»ری را« به عنوان اولین خودرو کاملًا ایرانی از اردیبهشت سال ۱۴۰۳ 
خبر داد و افزود: این خودرو که به صورت ۱۰۰ درصد استانداردهای 

جهانی را لحاظ کرده، خودرویی کیفی در تراز بین المللی است.
آیت الله رئیسی در ادامه پس از گزارش وزیر فرهنگ و ارشاد اسلامی 
درباره برگزاری موفق جشنواره های هنری دهه فجر امسال، به خصوص 
چهل و دومین جشنواره فیلم فجر، از همه دست اندرکاران این رویداد 

مهم فرهنگی قدردانی کرد.
بر اساس گزارش محمدمهدی اسماعیلی وزیر فرهنگ و ارشاد اسلامی 
در جشنواره های هنری امسال که با استقبال گسترده مردم و هنردوستان 
برگزار شد، تعداد آثار ارسالی به جشنواره فیلم فجر از عدد ۷۵ فیلم سال 
گذشته به ۱۱۶ اثر رسید که ۳۳ اثر به بخش اصلی راه یافتند و علاوه 
در گرفته  صورت  استقبال  با  شده،  پیش بینی  نوبت های  در  پخش   بر 

۸۰ نوبت فوق العاده نیز به نمایش گذاشته شدند.

بر اساس این گزارش تعداد مخاطبین امسال سینما در کشور تا کنون 
به رقم بی سابقه ۲۷ میلیون نفر رسیده که پیش بینی می شود تا پایان سال 
به ۳۰ میلیون نفر بالغ شود و آمار فروش فیلم های سینمایی نیز رشدی 

تقریباً سه برابری را تجربه می کند.
در ادامه جلسه وزیر راه و شهرسازی نیز از آغاز عملیات اجرایی احداث 
۶۰ هزار خوابگاه متاهلی و نیز احداث مسکن در ۱۵۰۰ هکتار از اراضی 
مازاد دانشگاه ها طی روزهای آینده خبر داد و با اشاره به گزارش روز 
گذشته وزیر امور اقتصادی و دارایی از رشد قابل توجه آمار ترانزیت 
کشور افزود: این آمار رکوردشکنی ای است که با تلاش های فشرده 
دیپلماتیک و تسهیل امور تردد، تقویت پایانه های مرزی و تقویت و 

نوسازی ناوگان حمل و نقل حاصل شده است.
با  ابتکاری  طرحی  اجرای  از  گزارشی  در  نیز  کشاورزی  جهاد  وزیر 
همکاری معاونت علمی و فناوری ریاست جمهوری و با عاملیت یک 
شرکت دانش بنیان خبر داد که بر اساس آن تزریق اکسیژن به مخازن 
این  تولید  که  شده  انجام  نانوتکنولوژی  روش های  با  آبزیان  پرورش 

حوضچه ها را ۲.۵ برابر افزایش داده است.
کردن  محکوم  ضمن  همچنین  جمهور  رئیس  دولت  هیئت  جلسه  در 
و  مظلوم  فلسطینیان  علیه  صهیونیستی  رژیم  هولناک  جنایات  تداوم 
کشورهای  و  آمریکا  گسترده  حمایت های  تداوم  با  که  غزه  مقتدر 
غربی انجام می شود، اظهار داشت: کشورها و دولت های حامی جنایات 
بین المللی  دیوان  خصوص  به  و  بین المللی  سازمان های  صهیونیست ها، 
رژیم  این  جنایات  به  نسبت  حکم  صدور  در  اخیراً  که  دادگستری 
مماشات کرده و به جای صدور دستور توقف حملات و بمباران ها به 
ارائه یک گزارش اکتفا کرد، نسبت به کوتاهی های خود در برابر خدا، 

وجدان بشری و تاریخ مسئول هستند و باید پاسخگو باشند.

استاندار فارس خواستار شد؛

همکاری همه دستگاه ها برای کاهش 
تلفات ناشی از تصادفات در فارس

استاندار فارس خواهان همکاری همه 
دستگاه ها برای کاهش تلفات ناشی از 
تصادفات شد و خاطرنشان کرد: نتیجه 
و تاثیرگذاری نهایی همه فعالیت ها و 
و  تصادفات  کاهش  همان  اقدامات، 

تلفات ناشی از آن است.
نقل  به  طلوع  روزنامه  گزارش  به 
بین الملل  امور  و  عمومی  روابط  از 
ایمانیه  محمدهادی  فارس  استانداری 
و  ترافیک  شورای  جلسه  هفدهمین 
راهبری  شورای  جلسه  دوازدهمین 
سازی  تصمیم  بر ضرورت  تصادفات 
تاکید کرد و  در جلسات کارشناسی 
پیشنهادات  و  گزارش ها  ارائه  محل 
جلسات  را  نهایی  تصمیم گیری  برای 
از  چیزی  هر  افزود:  و  دانست  اصلی 
تبدیل  رقم  و  عدد  به  که  مصوبات 
نداشته  اندازه گیری  قابلیت  و  نشود 
نتایج  و  ندارد  چندانی  بازده  باشد، 

مدنظر را در پی نخواهد داشت.
 وی به موضوع اتصال شهرک صنعتی 
بزرگ شیراز به مترو هم اشاره کرد 
امکانات  و  ابزارها  سایر  از  گفت:  و 
به  سریع  و  ایمن  دسترسی  برای  هم 
استفاده  می توان  صنعتی  شهرک 
یک  قالب  در  باید  همگی  که  کرد 

شرکت  و  شهرداری  مابین  تفاهم نامه 
و  رسد  امضا  به  صنعتی  شهرک های 
زمان احداث و استفاده از آن هم لحاظ 

شود.
 محمدهادی ایمانیه ضمن اینکه خطاب 
به اعضای شورای راهبری تصادفات و 
شورای ترافیک استان گفت انتظارات 
قالب  در  را  معادن  و  صنایع  از  خود 
مسئولیت اجتماعی ارائه دهید تا برای 
آن برنامه ریزی صورت پذیرد، گفت: 
بار جاده ای  راستای کاهش حمل  در 
کل  اداره  راه ها،  ایمنی  افزایش  و 
راه آهن پیشنهاد عملیاتی شفاف ارائه 
کند تا این پیشنهاد در شورای تأمین 

استان بررسی و تصمیم گیری شود.
در  فارس  در  دولت  عالی  نماینده 
جرائم  به  خود  سخنان  دیگر  بخش 
رانندگی و مجازات های جایگزین هم 
همه  همکاری  خواهان  و  کرد  اشاره 
دستگاه ها برای کاهش تلفات ناشی از 
تصادفات شد و خاطرنشان کرد: نتیجه 
و تاثیرگذاری نهایی همه فعالیت ها و 
تصادفات  کاهش  همان  اقدامات، 
هیچ  و  است  آن  از  ناشی  تلفات  و 
پاسخگوی  نمی تواند  آن  جز  چیزی 

فعالیت های این شوراها باشد. 

رویداد ۲۴ آرمان امروز نوشت: جواد تاجیک مدیرعامل سازمان بهشت 
زهرا )س( درباره میزان افزایش قیمت قبور در سال آینده اظهار کرد: 
شورای شهر تهران با افزایش بیش از ۳۰ درصد بهای خدمات در بهشت 
زهرا )س( چه در قبور و چه در سایر خدمات موافق نیست و پیش بینی 

می شود که این میزان برای سال آینده به تصویب برسید. 
محل  انتخاب  برای  مطالعات  و  رایزنی ها  آخرین  درباره  همچنین  وی 
در  موضوع  این  برای  مختلفی  نقاط  گفت:  پایتخت  آرامستان  جدید 

شده  شروع  پیش  سال   ۴ حدود  از  مطالعات  این  و  است  مطالعه  دست 
جمع بندی  نهایت  در  و  است  شده  ارائه  اولیه  گزارشات  و  است 
خواهد  انتخاب  آرامستان  احداث  برای  جدید  محل های  یا  محل   و 

شد.
انتخاب  برای آرامستان  نظر  تاجیک گفت: در صورتی که زمین مورد 
شود مشکلی برای آماده سازی جهت دفن اموات نخواهد بود و در یک 

بازه زمانی ۶ ماه قبور در فاز اول آماده می شوند.

مدیرعامل آبفا شیراز:

واگذاری بیش از 170 هزار مترمکعب 
پساب فاضلاب آبفا شیراز به بخش صنایع

مدیرعامل آبفا شیراز از واگذاری ۱۷۲ 
شبانه روز  در  مترمکعب   ۲۸۰ و  هزار 
آلیاژی  فولاد  صنایع  به  پساب 

پاسارگاد خبر داد.
از  نقل  به  طلوع  روزنامه  گزارش  به 
همگانی  آموزش  و  عمومی  روابط 
بهروزی  بهمن  شیراز  آبفا  شرکت 
گفت: ۱۷۲ هزار و ۲۸۰ مترمکعب در 
شبانه روز معادل دویست لیتر در ثانیه 
پساب تصفیه خانه های فاضلاب شیراز 

به صنایع اختصاص یافت.
صنایع  با  قرارداد  این  افزود:  وی 
مقابل  در  پاسارگاد  آلیاژی  فولاد 
بهره برداری از تصفیه خانه و پرداخت 
امضای  به  و  شد  منعقد  پساب  بهای 

طرفین رسید.
قرارداد  این  طبق  داشت:  اظهار  وی 
پساب تصفیه خانه های فاضلاب شیراز 
حفاظت  سازمان  استانداردهای  طبق 
به  سال   ۲۵ مدت  به  محیط زیست 

صنایع فولاد آلیاژی پاسارگاد تحویل 
می گردد.

بهروزی این قرارداد را یک موفقیت 
محیط زیست  و  آب  مدیریت  برای 
به  توجه  با  داشت:  ابراز  و  دانست 
آب  کمبود  دلیل  به  که  نگرانی هایی 
فارس  استان  و  شیراز  کلان شهر  در 
اقدام گام مؤثری در  این  دارد  وجود 

مسیر کاهش این دغدغه است.
کرد:  تصریح  شیراز  آبفا  مدیرعامل 
میزان  صنایع،  به  پساب  تخصیص  با 
طور  به  بخش  این  نیاز  مورد  آب 

چشمگیری کاهش می یابد.

امور  سازمان  کل  رئیس  دستور  طبق 
از  استفاده  بر  مبنی  کشور  مالیاتی 
جرائم  بخشودگی  حداکثری  ظرفیت 
مالیاتی  پرونده  به زودی  بخشش  قابل 
و  نهایی  خرد  و  کوچک  مودیان 

مختومه خواهد شد.
به گزارش ایرنا از سازمان امور مالیاتی 
سبحانیان  محمدهادی  سید  کشور، 
موضوعات  فصل  و  حل  راستای  در 
میزهای  در  شده  مطرح  مشکلات  و 
طی  مودیان  سوی  از  مالیاتی  خدمت 
بخشنامه ای به مدیران کل امور مالیاتی 
ابلاغ  را  موضوع  این  کشور  سراسر 

کرده است.
مدیران  به  بخشنامه،  این  اساس  بر 
کل امور مالیاتی اختیار تام داده شده 
ظرفیت  از  حداکثری  استفاده  با  تا 
به  بخشش  قابل  جرائم  بخشودگی 
قانونی جهت  و  موارد خاص  استثنای 
مودیان  مالیاتی  پرونده  کردن  نهایی 

کوچک و خرد اقدام نمایند.
همچنین در بند دیگری از این بخشنامه 
تاکید شده است: هر واریزی مشمول 
مالیات نیست و اگر اسناد و مدارک 
متقن در این زمینه وجود داشته باشد، 
در رسیدگی های مالیاتی پذیرفته شود.

به مدیران کل امور مالیاتی 
جهت بخشودگی، اختیار تام داده شد

رئیس ستاد انتخابات فارس خبر داد؛

آغاز تبلیغات انتخابات 
مجلس خبرگان رهبری در فارس

استان فارس در مجلس خبرگان رهبری دارای 5کرسی 

نمایندگی است که 6 نفر  تایید صلاحیت شده، 

با هم به رقابت می پردازند 

گفت:  فارس  انتخابات  ستاد  رئیس 
مجلس  انتخابات  داوطلبان  تبلیغات 
خبرگان رهبری از دیروز ۲۵ بهمن 
استان  در  کشور  سراسر  با  همزمان 
 ۱۵ مدت  به  و  شد  آغاز  نیز  فارس 

روز ادامه خواهد داشت.
نقل  به  طلوع  روزنامه  گزارش  به 
بین الملل  امور  و  عمومی  روابط  از 
اساس  بر  گفت:  فارس،  استانداری 
داوطلبان  انتخابات،  جدول  و  تقویم 
رهبری  خبرگان  مجلس  نمایندگی 
تا  ماه  بهمن   ۲۵ دیروز  از  می توانند 
دهم  پنجشنبه  صبح  هشت  ساعت 
اسفندماه ۱۴۰۲ تبلیغات خود را انجام 
افزود:  سفلی  قزل  اسماعیل  دهند. 

خبرگان  مجلس  در  فارس  استان 
رهبری دارای پنج کرسی نمایندگی 
است که در انتخابات آتی ۶ نفر که 
تاکنون تأیید صلاحیت شده اند برای 
کسب این پنج کرسی از ۸۸ کرسی 

با هم رقابت می کنند.
وی اظهار کرد: جمعیت استان فارس 
بر اساس برآورد جمعیتی سال ۱۴۰۰ 
نفر   ۷۰۰ و  هزار   ۵۴ و  میلیون  پنج 
اعلام شده که سه میلیون و ۷۰۳ هزار 

نفر واجد شرایط رأی دادن هستند.
مجلس  دوره  دوازدهمین  انتخابات 
دوره  ششمین  و  اسلامی  شورای 
جمعه رهبری  خبرگان   مجلس 

۱۱ اسفند برگزار می شود.

سهیل موفق با اشاره به اینکه آیین های کهن مثل نوروز در خطر هستند، 
یکی از نشانه های این خطر را عدم حمایت نهادهای فرهنگی از ساخت 

فیلم هایی چون »نوروز« دانست.
فیلم سینمایی »نوروز« که در چهل و دومین  سهیل موفق، کارگردان 
جشنواره فیلم فجر در بخش سودای سیمرغ حضور داشت، در گفتگو با 
خبرنگار ایلنا، درباره نگاه استعاری به خطر نابودی نوروز گفت: به نظر 
داریم، وقتی  اعتقاد  نوروز  به  ما  است چراکه همه  نوروز در خطر  من 
نوروز فرامی رسد و وارد سال جدید می شویم آن روزها را به نوعی جشن 
می گیریم ولی در محصولات فرهنگی مان هیچ نشانی از آن وجود ندارد.
موفق تصریح کرد: ما پنج سال برای ساخت این فیلم تلاش کردیم و 
دچار  آنقدر  ما  ایرانی  آیین  یک  درباره  فیلمی  ساخت  برای  همین که 
از  بعد  و  می انجامد  طول  به  آن  ساخت  سال  پنج  که  می شویم  چالش 
گذشت این زمان طولانی می توانیم در بخش خصوصی سرمایه گذار پیدا 
کنیم به این معناست که هیچ توجهی به این آیین ارزشمند وجود ندارد. 
وقتی نهادهای فرهنگی که وظیفه شان حمایت از این نشانه های فرهنگی 
ارزشمند است، هیچ حمایتی از چنین فیلمی ندارند ما باید خطر را احساس 

کنیم.
وی افزود: »نوروز« همانطور که از نامش مشخص است فیلمی درباره 
یک آیین باستانی مهم به همین نام است و جالب است بدانید که این 
آیین مربوط به کشور ما نمی شود و دوازده کشور به طور رسمی نوروز 
از  باید  ما  و  می گیرند  جشن  می شود  پارس  تمدن  به  مربوط  که  را 

فیلم هایی که به آیین هایمان می پردازند، حمایت کنیم.
در  سینمایی  تولیدات  میزان  متأسفانه  کرد:  خاطرنشان  کارگردان  این 
راستای معرفی و حفظ آیین های ارزشمند باستانی بسیار اندک است یا 
حتی می توان گفت که اصلًا چنین فیلم هایی ساخته نمی شوند و »نوروز« 
باستانی  آیین  درباره یک  باشد که صرفاً  فیلم  اولین  می تواند  نوعی  به 
ساخته شده است. ما باید به این نکته توجه داشته باشیم که بسیاری از این 
نشانه های فرهنگی مثل نوروز محدود به یک محدوده جغرافیایی نمی شود 
کشورهای  در  را  فیلم ها  این  و  باشیم  داشته  فراتر  نگاهی  می توانیم  و 

مختلف اکران کنیم و به نظرم دیدن این نشانه های فرهنگی برای مردم 
دیگر نقاط دنیا می تواند بسیار جذاب باشد.

وی افزود: بخش خصوصی می تواند با ساخت این آثار که شانس دیده 
شدن در اکران های خارجی را دارند در ریل طبیعی خودش قرار بگیرد 
و این مسیر را ادامه دهد. ما از کسی گلایه نداریم و من به عنوان یک 
ایرانی و یکی از هشتاد و پنج میلیون نفر وظیفه ای بر گردنم بود که در 
»نوروز« آن را ادا کردم و سعی داشتم این آیین ارزشمند و این فرهنگ 
اصیل را ترویج دهم. من تا جایی که در توانم بود سعی کردم به نوعی در 
حفظ این فرهنگ و معرفی آن گامی بردارم و امیدوارم دیگر فیلمسازان 
تشویق شوند و پا در این راه بگذارند. قطعاً با افزایش تولیدات در این 

زمینه شاهد شکوفایی و حفظ آیین های ارزشمند خواهیم بود.
نوروز  از  بیشتر  را  کریسمس  امروز  نسل  اینکه  به  اشاره  با  موفق 
می شناسد، گفت: بچه های ایرانی امروز کریسمس و تمام جزئیات آن 
و تمام اسطوره ها و شخصیت هایش را می شناسند ولی شناختی از نوروز 
ندارند و هر کسی نوروز را به یک شکل متصور می شود؛ برخی بر این 
تصور هستند که ننه سرما شخصیت بد قصه است و برخی آن را یک 
برداشت های  هم  نوروز  نشانه های  دیگر  از  و  می دانند  شخصیت خوب 
وجود  نظر  اتفاق  بابانوئل  درباره  مثلًا  حالیکه  در  دارد  وجود  مختلفی 
دارد و این نشان می دهد که غربی ها بیشتر از ما در معرفی فرهنگ و 
آیین هایشان تلاش کرده اند و در این شرایط ما وظیفه داریم جلوی این 
کم کاری ها را بگیریم و ساخت »نوروز« برای ما نوعی عمل کردن به 
وظیفه بود. این کارگردان در پایان درباره نجات نوروز به دست یک 
کودک گفت: کودک نشانی از نسل امروز است و شاید بتوان چنین 
نگاه استعاری به فیلم داشت. از طرفی در ساخت فیلم های خانوادگی باید 
مولفه های مختلفی را در نظر داشته باشید تا همه خانواده را با اثر همراه 
کنید. من فکر می کنم یکی از راهکارهایی که می توانم خانواده را با اثرم 
همیشه یک  و  کنم  خلق  قهرمان هایی  چنین  است که  این  کنم  همراه 
قهرمان کودک یا نوجوان در فیلم هایم وجود دارد که چنین کاراکتری 

می تواند نقطه وصلی برای ساختن یک فیلم خانوادگی باشد.

کارگردان فیلم سینمایی »نوروز« تصریح کرد؛

کودکانایران؛کریسمسرابیشترازنوروزمیشناسند

حاشیه  در  جهرمی  بهادری  علی  ایرنا،  دولت  خبرنگار  گزارش  به 
جلسه هیئت دولت در جمع خبرنگاران با قدردانی از حضور مردم در 
راهپیمایی ۲۲ بهمن گفت: اعضای هیئت وزیران با توجه به سفرهایی 
استان های  و  شهرستان ها  به  بهمن   ۲۲ راهپیمایی  و  فجر  دهه  در  که 
یا  و  مردم  عموم  نظرات  نقطه  و  جلسات  از  گزارشی  داشتند  مختلف 
جلسات با نخبگان و اقشار مختلف را ارائه کردند و اولویت ها، گلایه ها، 
گزارش ها، پیشنهاد هایی که در جلسات مختلف مطرح شده بود از سوی 
اعضای هیئت وزیران ارائه شد و تصمیم گیری هایی در مورد برخی از 
صادر  مختلفی  دستورات  جمهور  رئیس  و  شد  گرفته  گزارش ها  این 

کردند که ان شاءالله به نتیجه خواهد رسید. 
وی افزود: مثلًا در زمینه گلایه از »مدیران پروازی« که در استان های 
حاشیه ای بود، رئیس جمهور دستور داد معاونت اجرایی وی با همکاری 
مواردی که  تا  دهند  انجام  مورد  به  مورد  بررسی  مرتبط،  دستگاه های 

باشد-  داشته  اثبات شده ای وجود  باید ضرورت  حتماً  ندارد،  ضرورتی 
نشود  انجام  نیستند،  مستقر  عملیاتی  منطقه  در  که  مدیرانی  از  استفاده 
حوزه های  در  متعددی  دستورات  موضوع  این  امثال  درخصوص  و 
 مختلف از جلسات و مباحث ارائه شده بود تصمیم گیری هایی صورت

گرفت.
سخنگوی دولت با اشاره به گزارش وزیر کار، تعاون و رفاه اجتماعی 
از پیشرفت اجرای طرح کالابرگی عیدانه بیان کرد: با توجه به اینکه 
چند روز از اجرای این طرح می گذرد استقبال بسیار خوبی از طرح به 
است که گزارش  جامعه صورت گرفته  پایین تر  در دهک های  ویژه 
تفصیلی خوبی بود و نشان می دهد این طرح مورد استقبال مردم قرار 
گرفته است و زیرساخت ها توانایی پاسخگویی به این استقبال را داشته 
افزایش  از  جلوگیری  و  قیمت ها  تثبیت  در  بتواند  امیدواریم  و  است 

بی دلیل قیمت ها در بازار مؤثر باشد.

بهادری جهرمی مطرح کرد؛

یادداشت

غیبت راهنمایان گردشگری 
در نمایشگاه های تخصصی


